
Zápisnica zo zasadnutia vatného zhromaždenia oZ FCSLoVAN GALANTA

kona ného dřla t6.L2,2o22

Prítomní: podľa prezenčnej listiny

Program zasadnutia:

otvorenie, vstúpenie predsedu, určenie predsedajúceho, zapisovateľa, overovateľa hlasov

Vyhlásenie, že členská schôdza bola zvolaná v súlade so stanovami

Schválenie programu rokovania

Správa o činnosti FC Slovan Galanta za rok2022

Správa o hospodárení FC Slovan Galanta za rok202Ż

Výročná správa dozornej rady za rok2022

Volby do orgánov ozFc Slovan Galanta

Koncepcia plán činnosti FC Slovan Galanta na rok 2023

Rôzne

Lo.Záver

Bod č. 1) otvorenie

Predseda oZ FC Slovan Galanta p. Róbert Hupka privítal všetkých prítomných na valnom zhromaždení

oz FcSlovan Galanta a zároveň informoval prítomných o tom, že zasadnutie bude viesť lng' Andrej

Kostka, čím mu odovzdal slovo.

lng. Andrej Kostka - privítal všetkých prítomných, navrhol za zapisovateľa Petra Eliáša a ako

overovateľa hlasov Tibora Vígha.

Prítomní členovia oZ jednohtasne odsúhtasili podl'a návrhu Ing. Kostku za zapisovateľa Petra Eliáša

a ako overovatel'a hlasov Tibora Vígha'

Bod č. 2) Vyhlásenie, že členská schôdza bola zvolaná v súlade so stanovami

lng. Andrej Kostka - ako predsa Dozornej rady skonštatoval, že členská schôdza bola zvolaná v súlade

so stanovami OZFCS|ovan Galanta.

Prítomní členovia schôdze potvrditi konštatovanie lng' Kostku'

Bod č.3} Schválenie programu rokovania

lng. Andrej Kostka - informoval prítomných o proBrame rokovania oztc Slovan Galanta

zsott Takáč - navrhol, aby bod č' 8. bol pred bodom č.7, z dôvodu, že sa bude voliť nový predseda

a kedže sú dvaja kandidáti, tak by si rád najprv vypočul oboch kandidátov, s akou koncepciou a plánom

činnosti by viedli FC Slovan Galanta.

lng. Andrej Kostka - jemu vyhovuje tak, ako bol program zasadnutia predložený' pretože obaja

kandidátibudú maťv bode 7. priestor na svoj návrh koncepcie a plánu činnostia ktorý kandidát bude

zvolený, toho návrh koncepcie sa schváli'
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členovia oz FcSlovan Galanta s týmto návrhom lng. Kostku súhlasili a program zasadnutia oz Fc

Stovan Galanta jednohlasne schválili.

Bod č. 4) Správa o činnosti FC Slovan Galanta za rok2o22

lng. Andrej Kostka - v minulosti bolo zvykom, že správu činnosti za jednotlivý rok predniesol manažér

mládeže, ale nakoľko bola správa zaslaná členom oZ v predstihu, tak čakáme od členov oZ pripomienky

k tejto správe.

Zsolt Takáč - za posledné 4 roky sa nastavili procesy správne. Výborné výsledky v A-mužstve aj

v dorasteneckých kategóriách. V d'alšom bode povie, kde vĺdívážny problém'

členovia oZ FC Slovan Galanta Správu o činnosti FC Stovan Galanta za rok 2022 jednohlasne schválili'

Bod č.5) Správa o hospodárení FC Slovan Galanta za rok2022

lng. Andrej Kostka - otvoril bod č. 5 s tým, že materiál bol zaslaný členom ozFcSlovan Galanta a čaká

na pripomienky členov oZ-

Zsolt Takáč - pochválil pripravený materiál na zasadnutie oZ. Rozpočet je veľmi dobrý' Vyslovil

pochvalu zabezpečenia rozpočtu z externých zdrojov'

čtenovia oz Fc Slovan Galanta Správu o hospodárení FC Slovan Galanta za rok 2022 jednohlasne

schválili.

Bod č.6) Výročná správa dozornej radyza rok2022

lng. Andrej Kostka - predniesol Výročnú správu dozornej rady za rok2o22. Po prednesení správy čakal

na pripomienky členov oZ. Kedže neboli pripomienky, predsedajúci dal hlasovať o bode č'6

členovia oztcSlovan Galanta Výročnú správu dozornej rady za rok2o22jednohlasne schválili'

Bod č.7) Volby do orgánov ozFc Slovan Galanta

lng. Andrej Kostka - otvoril bod a poŽĺadal kandidátov na predsedu predstavenstva o prezentáciu

svojej vízie a fungovania FC Slovan Galanta

zsolt Takáč - pomenoval problémy ktoré vidívo fungovaní FC Slovan Galanta. Zlepšiť prácu v rámci

medziľudských vzťahov na úrovni tréner - rodičia. V minulostĺ ked' on fungoval ako predseda

predstavenstva, mávali vel'a stretnutís trénermi a rodičmi. Predniesol ako sa snažili pritiahnuť viac detí

io klubu. Ďalej uviedot, že od toho momentu, ako on skončil, nastala devalvácia trénerov v klube'

Potreba priniesť do mládežníckych kategórií 2-3 dobrých hráčov. Musíme sa pokúsiť postúpiť

s dorastom do ll. ligy. Vidí v tom šancu na prilákanie nových hráčov do mládežníckych kategórií'

Vymyslieť spôsob, reorganizácie obsadenia trénerov v mládeŽníckych kategóriách' Predostrel svoj

pohľad resp. svoj názor na fungovanie FC Slovan Galanta

Peter Etiáš - prvý kandidát na predsedu predstavenstva, prezentoval svoju predstavu o fungovaní FC

Slovan Galanta. odpovedal na otázky členov oZ FC Slovan Galanta



lng. Alexander Mikovič - druhý kandidát na predsedu predstavenstva, prezentoval svoje plány na

fungovanie FC Slovan Galanta a odpovedal na otázky členov predstavenstva'

Zsolt Takáč - navrhol, za predsedu predstavenstva Alexandra Mikoviča, s tým' že Peter Eliáš by mohol

fungovať ako generálny manažér klubu'

členovĺa oZ a dvaja kandidáti sa na predsedu oZ sa s novým návrhom stotožnili'

Peter Eliáš - na základe diskusie a uvedeného návrhu Zsolta Takáča, stiahol svoju kandidatúru na post

predsedu predstavenstva OZ FC Slovan Galanta

lng. Andrei Kostka - dal hlasovať o uvedenom návrhu

členovia oz tc Stovan Gatanta odsúhlasiti za predsedu predstavenstva Fc Slovan Galanta lng'

Alexandra Mikoviča v počte hlasov 8, dvaja č|enovia oZ nehlasovali'

Bodč.8}KoncepciaaplánčinnostiFCSlovanGalantanarok2023

lng. Andrej Kostka - predniesol Koncepciu a plán činnosti FC Slovan Galanta na rok 2023'

Prítomníčlenovĺa sa zhodli na tom, že takto predloženú koncepciu schvália s pripomĺenkou a to' že na

druhý polro k2o23sa vypracuje nová koncepcia a plán činnosti FC Slovan Galanta'

členovia oz Fc Slovan Galanta jednohtasne odsúhlasil Koncepciu a plán činnosti na rok 2o23 s

pripomienkou.

Bod č.9) Rôzne

tng. Andrej Kostka - informoval členov oZ s plánom vytvoriť B-mužstvo dospelých od súťaŽného

ročníka 2o23l2o24.lniciatíva vyšla od funkcionár futbalového klubu z Malej Mače' Vyp'ŕtal si mandát

na rokovanie s funkcionármi Malej Mače o tejto spolupráci.

Členovia oZ dali mandát Andrejovi Kostkovi na rokovanie o možnej spolupráci na vytvorenie B-

mužstva.

Bod č. 10) Záver

lng. Andrej Kostka _ na záver pod,akoval za doterajšiu prácu v klube Róbertovi Hupkovi a poďakoval

zúčastneným za aktívnu účasť na členskej schôdzi FC Slovan Galanta'

Zapísal: Peter Eliáš
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Prezenčná listina zo zasadnutĺa valného zhľomaždenia
OZBC SLOVAN GALANTA

Dátum: 16.12.202Ż

podpisMeno a priezvisko

Róbeľt Hupka

lng. Andrej Kostka

Peter Paška

Tibor Vígh

Viktor Kríž

Zsolt Takáč

Branislav Rait

lng. Milan Zeleňák

MUDr. lgor Kántor

Mgr. Zsolt Fehér

Alexander Mikovič
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lng. štefan Marczibányi

CyrilDemo

Peter Eliáš
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